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ADNOTARE 

În lucrare este analizată posibilitatea înlocuirii gospodăriilor de păcură învechite din cadrul 

obiectele energetice ale Republicii Moldova cu gospodării de GPL moderne. Lucrarea este centrată 

pe un obiectiv energetic concret -  Centrala Termică Vest (CT Vest) din cadrul întreprinderii S.A. 

“Termoelectrica”, cu locația –     or. Chișinău, str. Prunului 24.  

S-a dimensionat noua gospodărie de GPL la CT Vest care are capacitatea de a asigura centrala 

termică cu GPL pe o perioadă de două luni în cazul lipsei gazului natural. 

Au fost determinate cheltuielile totale necesare menținerii gospodăriei de GPL în rezervă 

comparate ulterior cu cheltuielile totale aferente situației existente de menținere a gospodăriei de 

păcură. 

Memoriul explicativ este structurat în 5 capitole, cu un volum de 71 pagini; 5 tabele, 24 figuri; 

bibliografia - 22 surse. 

ABSTRACT 

This paper explores the possibility of replacing outdated fuel stations with modern LPG stations at 

the power facilities in the Republic of Moldova. The study has been conducted for a specific 

energetic target: the Vest Thermal Central Station (CT-Vest) of the Termoelectrica Join Stock 

Company,  located in Chisinau, on Prunul 24 Str. A new LPG station has been installed at CT-Vest, 

which provides LPG for 2 months  for the power station in the absence of natural gas.  

Total discounted costs to keep the LPG station in standby were calculated and compared with the 

total discounted costs to keep warm the existing fuel station.  

The explanatory statement is structured in 5- chapters, with a total volume of 71- pages, 5- tables, 24-

figures; the bibliography - 22 sources. 

АННОТАЦИЯ 

В данной работе были исследованы возможности замены устаревших мазутных хозяйств на 

современных хозяйствах сжиженного газа, на энергетических объектов Республики Молдова. 

Энергетический объект, который был взят за основу это Западная котельная, расположенная в 

городе Кишинев по ул. Prunul 24.  

Было спроектировано новая хозяйства сжиженного газа которая обеспечит котельный на 

период двух месяцев, если остановить поставку натурального газа.  

Были рассчитаны затраты для подержания мазутного хозяйства и хозяйства сжиженного газа в 

резерве.  

Данная дипломная работа состоит из пяти глав, объёмом в 71 страницы, 5 таблиц, 24 рисунка, 

библиография  22 источника. 



 


